
新高三英语学科综合卷四



1-3 A C D

【导语】这是一篇应用文。作者列举了2023年四个国家公园
的星空观测节活动。



B篇

4．D    5．C    6．A    7．B

【导语】这是一篇记叙文。文章讲述了在老师Patrick Walsh
的带领下，学校的学生合力种下了一片小森林，在若干年后，
这个地区将成为动物和居民的自然栖息地和游乐场。



C篇

8．A    9．B    10．A    11．B

【导语】这是一篇议论文。文章主要讲述了人们对自己的日
常安排满满，以致于没有“艺术时间”，从而使得艺术成为
“理论上的喜爱”和“奢侈品”。作者论述了艺术能够带来
的有益的情绪刺激，希望可以将对艺术的喜爱真正体现到日
常生活中，使其成为生活必需品。



D篇

12．D    13．B    14．C    15．C

【导语】本文为一篇说明文。文章主要介绍了迟到的原因可
能能与性格特征相关，并提出了一些相应的策略。



七选五

16．F    17．C    18．B    19．D    20．G

【导语】这是一篇说明文。主要介绍一些处理生活和友情产
生冲突的方法。



完形填空

21．A    22．C    23．B    24．D    25．A    26．D    27．A    
28．B    29．C    30．B    31．C    32．B    33．A    34．C    
35．D

【导语】本文是一篇记叙文。讲述了作者虽然身体残疾，但
是他通过写儿童读物用有趣的方式改变了孩子们对残疾人的
看法。



语法填空

36．how    37．shops    38．iced    39．but    
40．temporarily    41．agreeing    42．In    43．to order    
44．accessible    45．a

【导语】这是一篇说明文。主要介绍了贵州茅台和瑞幸咖啡
联手推出的带有茅台味道的咖啡，以及人们对它的反应。



应用文

【导语】本篇书面表达属于应用文。要求考生给英国朋友
Mike写一封电子邮件，邀请他参与考生设计的“Chinese 
Cuisine in My Eyes”网络调查。



Dear Mike,
I hope this email finds you well. I am writing to invite you to take part in 

a research project I am conducting called “Chinese Cuisine in My Eyes.”
The aim of this survey is to explore different perceptions of Chinese 

food, especially from individuals with diverse cultural backgrounds like 
yourself. The survey will cover a range of topics, including your favorite 
Chinese dishes, your thoughts on the flavors and presentation of Chinese 
cuisine, and any overall experiences you’ve had with Chinese food. Your 
participation and honest feedback would be incredibly valuable in providing 
insightful ideas for my research.

Please be assured that all responses will only be used for research 
purposes. The survey should take approximately 10 minutes to complete.

Your participation would be greatly appreciated. Looking forward to 
hearing your thoughts on this fascinating topic.



【导语】本文以人物为线索展开，讲述Peter和Isabel经过儿
时玩耍的Tubman公园，发现公园破败不堪，垃圾满地，于
是决定想办法改变其面貌。在埃文斯夫人的建议下，他们决
定向环境保护组织Go Green寻求帮助。



A week later, Peter stood nervously at the back of the hall where 
Go Green was meeting. Finally, it was time for him to do the presentation. 
Standing in front of several experts from Go Green, Peter was nervous 
for fear of screwing things up. But unbelievably, when he began to speak, 
everything went so smoothly. His voice was clear and influential, and his 
speech was logical and well-organized. Peter ended his presentation 
with a deep bow and went out to wait for Go Green’s decision.

After the meeting, Isabel excitedly told Peter the good news. Their 
ideas were approved and Go Green agreed to provide the money they 
needed to purchase the trash bin. Peter smiled. It meant not only their 
efforts paid off, but also Tubman park would restore its cleanness and 
tidiness. Peter and Isabel decided to tell Mrs. Evans this good news first 
and then worked out the next step they needed to take.




